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Protokół Nr LIII/2022 

z Sesji Rady Miejskiej w Barwicach,  

która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Barwicach 

w dniu 29 grudnia 2022 roku 

 

Otwarcie sesji:  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Barwicach Pan Piotr 

Małek, który dnia 29 grudnia 2022 roku o godzinie 14:00 otworzył LIII sesję Rady Miejskiej  

w Barwicach.  

Pan Piotr Małek na wstępie powitał Radnych, Zastępcę Burmistrza Pana Roberta 

Zborowskiego, Panią Agnieszkę Misztak – Skarbnika Gminy, Pana Macieja Strzelca – Radcę 

Prawnego Urzędu, Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Barwicach Panią Annę Kłyszejko, sołtysów oraz pozostałe osoby obecne na dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady sprawdził listę obecności radnych, która stanowi załącznik do 

protokołu. Z uwagi na obecność 13 radnych stwierdził kworum, co wiąże się z tym, iż Rada 

może obradować i podejmować uchwały. 

Pan Przewodniczący przystąpił do przedstawienia porządku obrad i zapytał, czy ktoś 

chce zabrać głos w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad. Zgłosił się Zastępca 

Burmistrza Pan Robert Zborowski i złożył wniosek: 

Wniosek nr 1 o wycofanie z porządku obrad w punkcie 7 podpunkt m projektu uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawki tej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

➢ Dyskusja: 

Radny Pan Adam Sobolewski: według mnie ten projekt uchwały powinien zostać. 

Powinniśmy to przedyskutować, aby mieszkańcy wiedzieli w jakich kwestiach były 

wątpliwości, do których sam wnosiłem uwagi na Komisji. Jestem za dyskusją i zostawieniem 

tego projektu uchwały w porządku obrad oraz za głosowaniem za lub przeciw niej. 

Radny Pan Cezary Kazirod: jestem przeciwny tej uchwale i też bym wnioskował za jej 

wycofaniem. Popieram wniosek Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Małek: będziemy jeszcze rozmawiać o tej uchwale, 

będziemy ją procedować prawdopodobnie na następnej sesji. To jest nie uniknione żebyśmy 

ustalili nową opłatę za zagospodarowanie wywozu odpadów komunalnych. Będzie decyzja 

Rady czy projekt zostanie wycofany czy nie. Jeżeli zostanie to będziemy dyskutować w punkcie 

7 podpunkt m. 
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➢ Głosowanie wniosku nr 1: 

Wniosek został przyjęty 12 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 1 głosie 

przeciw. Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu 

rada. 

 

Ad.4 Przedstawienie porządku obrad:  

Przewodniczący obrad Pan Piotr Małek przedstawił porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Pytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad.  

4. Przedstawienie porządku obrad.  

5. Przyjęcie protokołu Nr XLVIII/2022 z dnia 21 listopada 2022 roku, protokołu Nr XLIX/2022  

    z dnia 24 listopada 2022 roku, protokołu Nr L/2022 z dnia 06 grudnia 2022 roku. 

6. Projekty uchwał w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej.  

a) w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej (sołectwo Przybkowo). 

b) w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej (sołectwo Nowe Koprzywno). 

c) w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej (sołectwo Ostropole). 

d) w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej (sołectwo Jeziorki). 

e) w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej (sołectwo Chłopowo). 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Barwicach na 2023 rok. 

b) w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Barwicach. 

c) w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Barwice na lata  

2023-2025. 

d) w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Barwice na rok 2023. 

e) w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  

z terenu Gminy Barwice na lata 2022 - 2032. 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez obowiązku dopłat. 

g) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (nr działki 244/2 obręb 

Ostrowąsy). 

h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (działka 19/24 o pow. 0,2667ha 

Barwice 03) 
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i) w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych 

usytuowanych na terenie Gminy Barwice oraz powierzenia kompetencji Burmistrzowi 

Barwic do ustalania opłat za korzystanie z cmentarzy i urządzeń cmentarnych na terenie 

Gminy Barwice. 

j) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/417/2022 Rady Miejskiej w Barwicach z dnia  

24 listopada 2022 r. w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy oraz innych składników wynagrodzenia.  

k)  w sprawie zmian w budżecie Gminy Barwice na 2022 rok. 

l)  w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Barwice  

na lata 2022 – 2032. 

8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności pomiędzy sesjami zwłaszcza z wykonywania 

uchwał Rady. 

9. Wnioski, interpelacje i oświadczenia Radnych.  

10. Trybuna sołecka.  

11. Trybuna obywatelska.  

12. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski.  

13. Informacje Przewodniczącego.  

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.5 Przyjęcie protokołu Nr XLVIII/2022 z dnia 21 listopada 2022 roku, protokołu  

Nr XLIX/2022 z dnia 24 listopada 2022 roku, protokołu Nr L/2022 z dnia 06 grudnia 2022 

roku. 

Przewodniczący obrad poinformował, że po wniesieniu uwag jednego z Radnych, które 

zostały uwzględnione i naniesione poprawki do protokołu, został podpisany, W związku z tym 

protokół z sesji Nr XLVIII/2022 z dnia 21 listopada 2022 roku, protokół Nr XLIX/2022   z dnia 

24 listopada 2022 roku, protokół Nr L/2022 z dnia 06 grudnia 2022 roku uznaje się za przyjęte. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Małek poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Cezarego Kazirod. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Kazirod: pozwolę odnieść się do pięciu kontroli 

sołectw, które zostały przeprowadzone w odrębnym czasie. Mam nadzieje, że Państwo 

zapoznaliście się z protokołami pokontrolnymi w materiałach i zapoznaliście się z wnioskami 
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i zaleceniami pokontrolnymi w danym sołectwie. Kontrola opierała się przede wszystkim na 

kontroli dokumentów sołectw, ustawie o funduszu sołeckim oraz zarządzenia Nr 97/2019 

Burmistrza Barwic z dnia 30 grudnia 2019 roku. Kontrola wykazała prawidłowe prowadzenie 

dokumentacji sołectw. Stwierdzono drobne uchybienia takie jak: brak podpisu, częste 

nieprzestrzeganie § 8 ust.3 i 6 Zarządzenia Nr 97/2019. Nie stwierdzono uchybień w terminach 

dotyczących składania dokumentów i ich opisach formalno- rachunkowych z wyjątkiem jednej 

faktury paliwowej (nie opisana zgodnie z Zarządzeniem). W naszej ocenie powinna być 

wyszczególniona a nie zbiorcza. 

Brak dyskusji i uwag do poszczególnych sołectw. 

a) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

( sołectwo Przybkowo). 

 

➢ Głosowanie: 

Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosów przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane są na załączniku wydrukowanym z systemu rada.  

b) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

(sołectwo Nowe Koprzywno). 

 

➢ Głosowanie: 

Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosów przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane są na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

           (sołectwo Ostropole). 

➢ Głosowanie: 

Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosów przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane są na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

d) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

            (sołectwo Jeziorki). 

➢ Głosowanie: 

Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosów przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane są na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

e) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

           (sołectwo Chłopowo). 

➢ Głosowanie: 
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Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosów przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane są na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

Ad.7 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył punkt 13 porządku obrad a następnie podpunkt a: 

 

a) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Barwicach 

na 2023 rok. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Toboła. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Zaborowska. 

➢ Dyskusja:  

Radny Pan Adam Sobolewski: w jakim terminie planuje Pan Sesje styczniową (w nawiązaniu 

do wycofanego projektu uchwały). Jest to istotne, że w momencie, kiedy w styczniu odbędzie 

się sesja i będzie przedstawiony ten projekt uchwały to jakie stawki będą płacili mieszkańcy  

w styczniu.  Powstanie wielkie zamieszanie. Jak to będzie rozwiązane i jak Pan to planuje. 

Proszę o wyjaśnienie tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Małek: odpowiadając Panu na pytanie. Wszystko 

zależy od Pana Burmistrza, kiedy będzie gotowy z projektem budżetu. Nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby w styczniu odbyły się dwie sesje, jedna dotycząca przyjęcia budżetu Gminy 

Barwice na rok 2023 a druga w sprawie odpadów komunalnych. 

Zastępca Burmistrza Robert Zborowski: dzisiaj o godzinie 12:00 podpisaliśmy umowę na 

transport i zbiórkę odpadów komunalnych. Transport i odbiór wygrała firma ATF  

z Mirosławca. Uspakajam wszystkich Państwa i jestem po rozmowie z firma ATF-u, 

że wszystkie pojemniki, które są na posesjach zostają. Odnośnie stawek. Do stycznia kwota nie 

ulega zmianie i wynosi 27 zł. Jeżeli uchwała wejdzie pod koniec stycznia to nowa kwota 

wejdzie od marca. Jestem do dyspozycji na komisjach, aby o tym rozmawiać szczegółowo.   

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada.  
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b) Projekt uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej  

w Barwicach. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Toboła. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Zaborowska. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 12 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Barwice na lata 2023-2025. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Zaborowska. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Barwice 

na rok 2023. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pani Małgorzata Zaborowska. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 
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e) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Barwice na lata 2022 - 2032. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Toboła. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez 

obowiązku dopłat. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Grusza. 

➢ Dyskusja:  

Radny Pan Marian Moskwa: mam pytanie odnośnie działek, które są na terenie miejscowości 

Ostrowąsy. Jakiej klasy jest ta ziemia. Czy nie było chętnych rolników na ta ziemię. 

Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: wpłynął wniosek od Nadleśnictwa Połczyn 

Zdrój, z którym współpracujemy. Odnośnie zamiany gruntów. Są to drogi przeciwpożarowe, 

które nie stanowią zagrożenia, jeżeli je przekażemy. W Ostrowąsach mamy drogę i grunt 2 ha, 

wydana decyzja na zalesienie. Klasa prawdopodobnie V, VI. Jeżeli byłby wniosek od rolników 

to byśmy jej nie przekazywali. Grunt ten dla rolników nie przedstawiał żadnej wartości  

(jest to zakrzewienie) i nikt chętny się nie zgłaszał. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 9 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

(nr działki 244/2 obręb Ostrowąsy). 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Grusza. 
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Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Toboła. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 11 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

(działka 19/24 o pow. 0,2667ha Barwice 03). 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Grusza. 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Toboła. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 10 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

i) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z cmentarzy 

komunalnych usytuowanych na terenie Gminy Barwice oraz powierzenia 

kompetencji Burmistrzowi Barwic do ustalania opłat za korzystanie z cmentarzy  

i urządzeń cmentarnych na terenie Gminy Barwice. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Brak opinii 

➢ Dyskusja:  

Zgłosiła się Radna Pani Dorota Papuga i złożyła wniosek dotyczący projektu w/w uchwały 

 o przedłużenie do 12 miesięcy w § 8 ust.3. 

Wniosek nr 1 w sprawie zmiany w § 8 ust.3 Likwidacja miejsca pochówku jest poprzedzona 

informacją umieszczoną na miejscu pochówku i tablicy informacyjnej na cmentarzu z 3 

miesięcy na 12 miesięcy przed terminem likwidacji. 

Radna Pani Małgorzata Zaborowska: poparła również ten wniosek, dodatkowo Radna 

dopytywała i prosiła o wyjaśnienie formuły do ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy  
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i urządzeń cmentarnych na terenie Gminy Barwice. Czy ustalona jest już ta wysokość i jakby 

to ewentualnie wyglądało. 

Radca Prawny Maciej Strzelec: w obecnie obowiązującym regulaminie w załączniku do 

uchwały upoważniliście Burmistrza Barwic w 2018 roku do wydawania zarządzeń w sprawie 

ustalania opłat. W 2019 roku z Prokuratury Rejonowej w Szczecinku była taka uwaga aby 

upoważnienie nie znajdowało się w załączniku do uchwały tylko w treści samej uchwały. 

Dlatego celem uporządkowania aktu prawa miejscowego projektodawca proponuje, aby 

upoważnienie z § 2 wprost wynikało z nazewnictwa uchwały. 

Głosowanie wniosku nr 1 Wniosek został przyjęty 12 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się i 0 głosach przeciw. Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku 

wydrukowanym z systemu rada. 

Głosowanie uchwały z przegłosowanym wnioskiem po zmianie. 

Uchwała została przyjęta 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

j) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/417/2022 Rady Miejskiej  

w Barwicach z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków  

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz innych 

składników wynagrodzenia.  

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Zaborowska. 

➢ Dyskusja: W dyskusji nie zabrano głosu. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 13 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 0 głosach przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

k) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Barwice na 2022 rok. 

 

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Grusza. 

➢ Dyskusja: 
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Radny Pan Adam Sobolewski: zmiany, przesunięcia w budżecie. Proszę Panią Skarbnik 

 o wyjaśnienie kwestii za jaki okres zamierza się wypłacić dla Przedszkola na ul. Zwycięzców 

600 000,00 zł i z jakich pieniędzy (czy nie zabiera się ich z wynagrodzenia nauczycieli). 

Przesunięcia w działach odbywają się za zgodą rady a w rozdziałach i paragrafach może 

dokonać Burmistrz zarządzeniem (proszę mnie poprawić jak się mylę) W części opasowych 

projektu uchwały jest informacja, ze zwiększą się środki w rozdziałach m.in. 80113, 80104. 

Część tabelaryczna mówi zupełnie co innego. Nie zwiększa się w tych działach środków tylko 

te środki się pomniejsza m.in. na wypłatę dotacji dla przedszkola. Proszę o wyjaśnienie oraz w 

§ 40340 rozdziale 80104 jest informacja o 100 000,00 zł. Proszę o wyjaśnienie również tej 

kwestii. Kolejna sprawa to 14 000,00 zł., które zabiera się z inwestycji budowy drogi 

rowerowej. Jak wygląda kwestia związana z płatnością. Czy było jakieś etapowanie, jeżeli 

chodzi o budowę drogi rowerowej. Czy są jakieś ustalenia. Czy od stycznia do budżetu będą 

wpływały kary umowne. Chyba, że podmiot wykonujący tą inwestycje złożył znowu wniosek. 

Termin znowu został wydłużony termin realizacji. Kiedy te płatności nastąpią, żeby nie było to 

tak jak w poprzednich latach, że te pieniądze, które były zabezpieczone w budżecie na drogę 

rowerowa przechodziły na następny okres i stanowiły nadwyżkę budżetową. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Misztak: nikt nikomu nic nie zabiera. Przesuwamy plan 

wydatków na wniosek MGOPS i CUW. W planie wydatków zostały one zdjęte i umieszczone 

w innych rozdziałach na innych paragrafach. Te 600 000,00 zł jest to kwota wyrównania 

 z subwencji, która wpłynęła w miesiącu październiku, listopadzie i w grudniu- ratalna na kwotę 

2 888 000,00 zł. Z tych pieniędzy będziemy się posiłkować. Przesunięcia jedynie były tym, że 

ani MGOPS i CUW nie wykorzystał tych środków i nie wykorzysta więc zasadne było 

przesuniecie i zdjęcie z wydatków danych jednostek i przesunięcie na plan wydatków urzędu. 

Dla zachowania równowagi finansowej i one nie będą wydatkowane. Zarządzeniem Burmistrza 

będziemy mogli przesunąć te środki, ale to tylko będzie zabezpieczenie. Kwota 600 000.00 zł 

będzie wypłacona Niepublicznemu Przedszkolu po uchwaleniu uchwały i podpisaniu umowy  

z Przedszkolem „Bajkowa Kraina” na spłatę ratalną tego co na narzuciło RIO w roku 2021. 

Propozycja według umowy jest, że w tym roku spłacamy 600 000.00 zł w kolejnym dwie raty 

po 500 000,00 zł i ostatnia 2024 rok 800 000,00 zł. Taka jest propozycja przedszkola. Jest to 

dla na korzyść. Przedszkole przystało na tą propozycje i nie wnosi żadnych rozstrzeń. 

Radny Pan Adam Sobolewski: Pani Skarbnik 600 000,00 zł dotyczy jakiego okresu? 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Misztak: mogłoby dotyczyć okresu 2018 tylko jest 

podzielone na raty, 2018- 2021 jest to kwota 3 192 000,00 zł., główna należność pomijając 

odsetki. W ramach negocjacji z przedszkolem schodzimy do kwoty 2 400 000,00 zł. i z tych 

pieniędzy właśnie ta kwota 600 000,00 zł. 

Radny Pan Adam Sobolewski: rozumiem, że porozumienie jest już podpisane? 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Misztak: może być podpisane, jeżeli będzie uchwalona 

dzisiejsza uchwała. 

Radny Pan Adam Sobolewski: uważam, że w pierwszej kolejności powinno być podpisane 

porozumienie a później decydować o tym i jak to wygląda. Proszę o wyjaśnienie Panie 
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Mecenasie co powinno być w pierwszej kolejności. Jeżeli zostało podpisane te porozumienie 

to proszę o przedstawienie. 

Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: wszystko trzyma się całości. To są trzy 

miesiące ciężkiej pracy zespołu finansowego. Po negocjacjach i propozycjach skończyło się na 

kwocie 2 400 000,00 zł uzgodnionej. Nie mogę jako pełniący obowiązki Burmistrza Barwic 

zaciągnąć zobowiązania bez zgody Radnych. Oświadczam Panu, jeżeli Rada podejmie dzisiaj 

tą uchwałę to porozumienie jest przygotowane i zostanie podpisane. Nie może być podpisane 

wcześniej bez waszej zgody. Jest to wszystko uzgodnione i czeka na podpis. 

Radny Pan Adam Sobolewski: jeżeli ktokolwiek czytał materiały i kwestia zabierania 

pieniędzy z poszczególnych działów i paragrafów. To nie jest mój wymysł, wynika to wprost 

z przedstawionych materiałów. W materiałach jest, że zwiększa się dochody a w rzeczywistości 

jest zupełnie inaczej. Tylko i wyłącznie o tym mówię. Chciałbym jeszcze zapytać o inwestycję, 

bo wcześniej wspominałem. Czy będzie wykonawca w związku z nie dotrzymaniem pierwotnej 

umowy.  Czy będzie płacił kary związane z nie wykonaniem budowy drogi rowerowej zgodnie  

z terminem. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Misztak: wartość inwestycji ścieżki uległa zmniejszeniu  

a parkingu w Starym Chwalimiu przy cmentarzu zwiększeniu. To było tylko to przesunięcie 

bez żadnej szkodliwości inwestycji. Natomiast jeżeli chodzi o płatność mamy też 

zabezpieczone środki covidowe na ścieżkę. 

Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: potwierdzam wpłynął wniosek wykonawcy  

o przedłużenie terminu wykonania zadania. Powołuje się na sytuację jaka panuje w kraju. Nie 

została jeszcze podjęta decyzja. Są zapisy o karach, ale jeszcze inspektor nadzoru odnosi się do 

wniosku, który zawarł wykonawca. Na dzień dzisiejszy wypłacimy środki covidowe, które 

mamy na koncie tak aby sprawozdawczości pasowało wykonanie 2022 roku, aby to można było 

wszystko rozliczać. Natomiast środki, które my gwarantujemy przesuwamy je. To nie są środki 

wolne tylko środki nie wygasające, które są przesuwane na przyszły rok tak aby zapewnić 

finasowanie inwestycji. Nie wiemy jak będą realizowane płatności inwestycji, które  

są realizowane z programu Polskiego Ładu. Zachowujemy bezpieczne finansowanie tak, aby 

nie posiłkować się kredytem i zapewniać bezpieczeństwo Gminie Barwice. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 12 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 

 

l) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Barwice na lata 2022 – 2032 wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Małek poprosił o zabranie głosu Zastępcę 

Burmistrza Pana Roberta Zborowskiego w sprawie autopoprawki do projektu w/w uchwały. 

Wersję papierową Państwo otrzymaliście do zapoznania. 
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Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: proszę o przyjęcie autopoprawki  

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Barwice na lata 2022 – 2032. Poproszę Panią Skarbnik o przedstawienie tych zmian. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Misztak: autopoprawka wnosi dwa zadania: 

porozumienie z Przedszkolem ,,Bajkowa Kraina” -wyrównanie dotacji za lata 2018-2021  

w kwocie 2 400 000,00 zł oraz świadczenie usługi na oświetlenia ulic oraz innych otwartych 

obiektów publicznych na terenie Gminy Barwice w latach 2023-2026 w kwocie  

3 242 280,20 zł..  

➢ Opinie Komisji: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Grusza. 

Komisja Komunalna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Toboła. 

➢ Dyskusja:  

Radny Pan Adam Sobolewski: Pytanie do Pana Mecenasa. Czy faktycznie jest to zgodne  

z prawem i zasadami dot. porozumienia, które nie zostało podpisane, które potwierdził Pan 

Burmistrz. 

Radca Prawny Pan Maciej Strzelec: potwierdzam, że na przestrzeni miesiąca tygodni odbyto 

się szereg spotkań z przedstawicielami Przedszkola ,,Bajkowa Kraina”. Prawda jest, że 

przygotowaliśmy wstępny projekt porozumienia. W wyniku przeprowadzonych rozmów 

przedstawiciele spółki ,,Bajkowa Kraina” zgodzili się zrzec roszczeń za lata 2011- 2017 oraz 

dodatkowo porozumienie dotyczy lat 2018-2021 i wyrównania za 2022 rok. Kompleksowo 

reguluje kwestie dotacji za ostatnie 10 lat. Kwota opiewa na 3 200 000,00 zł. i w tej części 

przedszkole zrzekło się do kwoty 2 400 000,00 zł., zrzekając się odsetek ustawowych za 

poszczególne lata. W tym momencie Burmistrz nie może zawrzeć tego porozumienia, 

zaciągnąć zobowiązania nie mając zabezpieczonych środków w budżecie i zgody rady.  

W mojej ocenie kolejność jest prawidłowa. 

Radny Pan Adam Sobolewski: to jest to porozumienie czy go nie ma. W dokumencie, który 

otrzymałem tego nie widzę. Wystarczyło tylko zaznaczyć, że jest to projekt tego dokumentu 

albo informacja o tym, że jest to umowa ustna zawarta z przedszkolem. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Misztak: wszystko co jest zawarte w WPF-ce jest to projekt 

i nie piszę przy każdej, że jest projekt umowy. Jeśli Państwo wyrażą zgodę, uchwalą wtedy 

przestają one być projektami tylko stanem faktycznym. Wtedy można do tego podejść  

i podpisać. 

Głosowanie 1. Przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Barwice na lata 2022 – 2032. 

Wniosek został przyjęty 12 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada. 
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Głosowanie 2. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Barwice na lata 2022 – 2032 wraz z autopoprawką. 

Głosowanie: 

Uchwała została przyjęta 12 głosami za, przy 0 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw. 

Wyniki głosowania zobrazowane zostały na załączniku wydrukowanym z systemu rada 

 

Ad.8 Sprawozdanie Burmistrza z działalności pomiędzy sesjami zwłaszcza 

 z wykonywania uchwał Rady. 

• 30.11.2022 – odbiór inwestycji realizowanej przy udziale Lasów Państwowych tj. 

Nadleśnictwa Połczyn pn. „Naprawa nawierzchni drogi gminnej wewnętrznej w m. 

Przybkowo, gmina Barwice - etap II”. Inwestycja wykonana została przez firmę Usługi 

Transportowo - Handlowe Paweł Pabin. Wartość zadania wyniosła 143 987,49 zł  

z czego 75 000,00 zł było udziałem Nadleśnictwa. 

• 30.11.2022 – Naprawa nawierzchni drogi w Ostropolu. Wykonawcą inwestycji była 

firma Usługi Transportowo - Handlowe Paweł Pabin z Połczyna Zdroju. Zadanie 

zrealizowano przy udziale środków z Funduszu Sołeckiego Sołectwa Ostropole  

oraz budżetu Gminy Barwice. Wartość odebranych robót brutto wynosi: 64 098,38 zł.  

• 01.12.2022 – Rada Nadzorcza ZGM. 

• 05.12.2022 – Konferencja z Wojewodą w sprawie zakupu preferencyjnego węgla  

dla gospodarstw domowych. 

• 07.12.2022 – Spotkanie organizacyjne z Emerytami i Dyrektor OKiT Panią Dorotą 

Niedzielą. 

• 08.12.2022 - Spotkanie z przedstawicielami Energa Oświetlenie. 

• 08.12.2022 - Spotkanie świąteczne osób uzależnionych i ich rodzin w Luboradzy. 

• 12.12.2022 – Spotkanie z przedstawicielem Zarządu PPZ Przybkowo P. Marianem 

Kapłon w sprawie działalności PPZ Przybkowo na terenie gminy Barwice. 

• Wigilia OSP w Stary Chwalimiu. 

• 15.12.2022 – Spotkanie z dyrektor Sanepidu. 

• 18.12.2022 - Koncert Świąteczny zorganizowany przez Ośrodek Kultury i Turystyki 

• 20.12.2022 - Spotkanie z Panią Anną Pawlak – Dyrektor Banku Gospodarstwa 

Krajowego w sprawie ogłoszonego Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

• 21.12.2022 - Jasełka oraz Kiermasz świąteczny, z którego dochód został przeznaczony 

na leczenie Mai Dąbrowskiej. 

 

Ad 9. Wnioski, interpelacje i oświadczenia Radnych. 

 

Radna Pani Dorota Papuga: chciałabym serdecznie podziękować wszystkim 

pracownikom Urzędu za współprace w roku 2022. Dziękuję wszystkim jednostką podległym 

naszej Gminy. Wszystkim, którzy pracowali na rzecz naszych mieszkańców, MGOPS, OKiT, 
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Ośrodkom Wsparcia dla osób niepełnosprawnych, Klubowi Senior+, Straży Pożarnej.  

Na Nowy Rok życzę wszystkiego dobrego przede wszystkim zdrowia. 

Radny Pan Andrzej Toboła: pierwsza sprawa dotyczy: czy w urzędzie można płacić 

kartą za węgiel? Czy Pani Skarbnik to sprawdziła i czy będzie taka możliwość. Druga sprawa: 

wniosek Komisji Komunalnej, w sprawie drogi rowerowej. Kilkakrotnie jest zgłaszane,  

że wjeżdżają samochody, ciągniki. Policja jest bezradna, nie ma czym dojechać lub za mała 

sprawa. Prośba do Burmistrza o spotkanie i porozmawianie z Kierownikiem Policji w tej 

sprawie i ją wyjaśnić. Policja mało widoczna na terenie Gminy. 

Radny Pan Adam Sobolewski: nie godzę się na taki sposób procedowania projektów 

uchwał. Nie można w taki sposób pracować. Wiem, że nie mam siły przebicia. Prosiłem  

o odpowiedzi w kwestii drogi rowerowej. Otrzymałem odpowiedź, ale nie o to mi chodziło. 

Proszę o wskazanie miejsca, gdzie została zrobiona wycinka drzew na budowie drogi 

rowerowej na którą przeznaczone zostało 70 000,00 zł.? W których miejscach zostały 

wykonane wzmocnienia na rzekomo osuwających się gruntach? Wnioskuje powołanie 

specjalnej Komisji albo Komisji Rewizyjnej. Mogę osobiście wybrać się z Panem Burmistrzem, 

aby zobaczyć, gdzie była prowadzona wycinka drzew, gdzie były zrobione wzmocnienia 

gruntu. Jeżeli wykonawca inwestycji wnioskuje: że przeszkadzają krzaki, trzeba je wyciąć a to 

podniesie koszty, że są przeprowadzone badania geologiczne, że są osuwające się grunty, żeby 

nie doszło do katastrofy, to są potrzebne dodatkowe koszty, że wcześniej nie można było tego 

przewidzieć. Na tej podstawie zwiększa się dofinansowanie drogi rowerowej. Jeżeli Rada 

podjęła uchwałę i zwiększyła o tą kwotę 500 000,00 zł budowę drogi rowerowej, chciałbym 

zobaczyć czy fizycznie te pieniądze poszły właśnie na to co wnioskował wykonawca budujący 

tą drogę. Wpłynął drugi wniosek. Brak należytego nadzoru, my jako inwestor nie panujemy 

nad inwestycją. 

 Kolejna kwestia dotyczy naboru na drugie stanowisko do Biura Obsługi Rady.  

Od kiedy ta osoba będzie zatrudniona. 

Radna Pani Edyta Johannssen: pytanie w imieniu zainteresowanych rolników 

odnośnie usuwania foli rolniczych dofinansowywanych przez państwo. Były dwa nabory i nie 

przystąpiliśmy do nich. Dlaczego nasza Gmina nie przystępuje? Czy w przyszłym roku 

zamierza przystąpić?  

W imieniu hodowców poszkodowanych przez wilki. Dlaczego Gmina nie wykonała 

decyzji Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, nie rozumiemy w jakim celu był 

składany wniosek, skoro nie został wykonany.  

Kolejne pytanie, które się nasuwa to czy praca nad statutem trwa? Ponieważ jestem  

w Komisji członkiem i praca stoi w miejscu. Może zaocznie została zamknięta a ja o tym nic 

nie wiem? 

Radna Pani Małgorzata Zaborowska: ponawiam temat służby zdrowia w naszej 

gminie oraz brak higienistki w szkole.  

Kolejna sprawą to psy, które są wypuszczane przez właścicieli i nie są pilnowane. Apel 

do właścicieli o dbanie o swoich pupili, aby nie stały się zagrożeniem dla innych.  
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Otrzymałam również kilka filmów dotyczących ścieżki rowerowej. Ewidentnie widać, 

że po ścieżce rowerowej jeżdżą pojazdy, które nie powinny znaleźć się na tej ścieżce 

rowerowej. Niszczą pieniądze, które my wydajemy i wstyd mi za te osoby dorosłe, że tak robią. 

Radny Pan Andrzej Toboła: chciałbym powiedzieć, że do Burmistrza wpłynie 

wniosek na piśmie w sprawie foli rolniczych od Komisji Komunalnej. 

Radny Pan Adam Sobolewski: chciałbym się dowiedzieć czy również z drugim 

podmiotem Niepublicznym Przedszkolem ,,Happy Land” doszedł Pan Burmistrz  

do porozumienia i wszystkie kwestie, które były między gminą Barwice a przedszkolem 

,,Happy Land „zostały zażegnane głównie na płaszczyźnie finansowej. 

Radny Pan Cezary Kazirod: czy pierwszy nabór na folie rolnicze z 2019 roku jest 

rozliczony czy nie? Jeżeli nie to, czy będzie rozliczony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Barwicach Pan Piotr Małek: przychylam się  

do wszystkich monitów, wniosków Radnych dotyczących ścieżki rowerowej. Wygląda na to,  

że ta ścieżka przed oddaniem jest dewastowana. Szkoda, bo są to nasze publiczne pieniądze. 

Policja a jak nie to wykonawca powinien to zabezpieczyć, aby ścieżka nie była dewastowana. 

Przychodzi na myśl dygresja czy wrócić do pomysłu powołania Straży Miejskiej? Wydaje mi 

się, że to było by zasadne. To jest moja sugestia.  

Druga sprawa dotycząca inwestycji drogowych, które są realizowane na terenie naszego 

miasta. Codziennie dostaje przynajmniej jeden telefon w tej sprawie. Pozwoliłem sobie zrobić 

wizję lokalną ul. Harcerskiej, ul. Polnej. Wygląda to tak, że według zapewnień wykonawcy 

masa będzie kładziona dopiero w czerwcu. Ludzie są rozgoryczeni. Na ul. Harcerskiej Pan ma 

problem z otwarciem bramy. Ulicą Polną 700 m. rozryte i kocie łby, że nie można przejechać. 

Jak w takiej sytuacji mają dojechać służby w przypadku, kiedy będzie zgłoszenie? Bardzo bym 

prosił Panie Burmistrzu, aby wykonawcę zobowiązać, żeby wyrównał nierówności  

i przedstawił przyszłościowy harmonogram jak miałoby to miejsce wyglądać. Jeżeli była 

robiona inwestycja, przebudowa drogi ul. Ogrodowej i ul. Małej, wykonawca uczęszczał 

łącznikiem między ul. Małą a ul. Polną. Łącznik został zniszczony i ta sama sytuacja jest z 

drugiej strony. Droga z ul. Polnej do ul. Moniuszki została tak rozjeżdżona przez sprzęt i 

samochody ciężarowe. Tam też jest przepust i on nie jest zrobiony w nowej technologii, żeby 

mógł wytrzymać samochody ciężarowe. Ktoś zezwolił na to? To powinno być na zasadzie 

porozumienia tak jak przed inwestycją zostaje zastane tak po inwestycji wykonawca powinien 

zostawić taki sam stan. To samo się tyczy tego wyjazdu za ul. Moniuszki przy samym budynku 

Szkoły Podstawowej. Droga jest niszczona i zarwane przepusty. Proszę o spotkanie w tej 

sprawie z inwestorem. 

Radny Pan Adam Sobolewski: czy monitoring w Barwicach jest sprawny czy nie. Czy 

zamierza Pan mimo wielu moich prób o oznakowanie tablic wjazdu i wyjazdu miasta Barwice. 

Znaki informujące, że miasto jest monitorowane. Kolejną rzeczą, o którą prosiłem to, dlaczego 

my jako inwestor nie potrafimy zabezpieczyć placu budowy ścieżki rowerowej. Mam 

propozycje czy w gminie są foto pułapki? Jeżeli są to proszę je wykorzystać. Jeżeli nie ma to 

proszę zakupić. Może w jakiś sposób to spowoduje, że mając dowody ludzie zmienia podejście. 

Dopóki jest to plac pudowy to policja nie ma nic do tego. My jesteśmy inwestorem i my 
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powinniśmy zadbać o bezpieczeństwo. Czy faktycznie ta firma zabrała sprzęt i się wycofała z 

placu budowy i nie prowadzi prac wykonawczych budowy drogi rowerowej? 

 

Ad 10. Trybuna sołecka. 

 Radna Pani Edyta Johannssen: w imieniu mieszkańców Sołectwa Kłodzino proszę 

od października na Komisjach o wsparcie w podcięciu gałęzi drzewa przy kościele. Czy  

to zostanie wykonane? 

Ad 11 Trybuna obywatelska. 

  Pan Józef Andrusiów: mam pytanie: za czyje pieniądze odbywają się spotkania  

w Luboradzy. Dlaczego niewykorzystywana świetlica w Barwicach. Chciałbym przekazać 

pismo na ręce Przewodniczącego Rady, aby się z nim zapoznał. 

 Pan Krzysztof Zielnyk: Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa w Koszalinie podjął 

decyzję, że stodoła będzie rozebrana. Apelowałem w tej sprawie do władz Gminy  

o pozostawienie tych stodół na terenie gminy. Nie zgadzamy się z ta decyzją. Proszę władze 

Gminy o rozsądne podejście do sprawy w tej kwestii i znaleźli pozytywne rozwiązanie dla nas 

rolników. Jeżeli KOWR będzie chciał sprzedać to za ile bo nie wiadomo, czy rolników będzie 

na to stać. Dołączam ponowną prośbę w sprawie wody jednego z mieszkańca co wcześniej 

deklarowałem i myślę, że w przyszłości uda się ten problem załatwić. Na koniec wszystkim 

życzę dużo zdrowia. 

Ad 12. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

 Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: odpowiada na zapytania i wnioski 

złożone na sesji. W kolejności: 

Pan Krzysztof Zielnyk: otrzymał Pan pismo, które wystosowaliśmy do KOWR-u i 

otrzymał Pan odpowiedź. Nie jesteśmy tym usatysfakcjonowani, nie mniej jednak po Nowym 

Roku wyślemy pismo do Warszawy, że są te problemy i nie zostały rozwiązane. Poczynimy 

próby w sprawie wody, aby w 2023 roku wspólnym wysiłkiem ten problem tego mieszkańca 

był rozwiązany. 

Pan Józef Andrusiów: pobyt w Luboradzy został sfinansowany ze środków z Programu 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych przeznaczonych na ten cel dla osób uzależnionych 

i ich rodzin. Sale, które posiadamy też są wykorzystywane i serdecznie Pana zapraszam. 

Radna Pani Edyta Johannssen: gałęzie drzewa przy kościele w Kłodzinie zostaną 

przycięte. 

Odpowiedzi Zastępcy Burmistrza Roberta Zborowskiego związane ze ścieżką 

rowerową: jeżeli ścieżka rowerowa kosztuje nas ponad 7 000 000,00 zł. to nie myślcie,  

że łatwą ręką nam przychodzi wydawanie pieniędzy zwłaszcza publicznych. Zdajemy sobie 

sprawę co się dzieje, jeżeli środki są nie właściwie wydatkowane. Otrzymałem informacje,  

że jakiś ciągnik jedzie po ścieżce, udam się na Policję wraz ze zdjęciami, aby podjęto działania 

co do procedury. Plac budowy został przekazany dla Firmy POL-DRÓG. To nie zwalnia tej 
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Firmy, aby tam było ,,dziadostwo”. Jutro wyjdą pisma, aby oznakować zgodnie z procedurą. 

Kto ma pozwolenie na budowę, więc musi to być oznakowane. Wymusimy to aby miało to ręce 

i nogi. Inwestycja jest oczekiwana przez mieszkańców od wielu lat. Jest tam również ciąg dla 

pieszych, który ma być realizowany i odpowiednio zabezpieczony. Mają być gonieni ci, którzy 

dewastują wspólne mienie, za które my wszyscy płacimy. Na dzień dzisiejszy plac budowy jest 

protokolarnie przekazany Firmie POL-DRÓG. Nie zwalnia to nikogo, aby nie nadzorować  

i walczyć z dewastowaniem. Nie mam takiej informacji, aby firma POL-DRÓG Gdańsk” zeszła 

z placu budowy. Nie ma dzisiaj Pana Kierownika i nie zdążyłem poprosić o wniosek  

o przedłużenie terminu. Umówmy się w ten sposób, że ten wniosek postaram się w miarę 

szybko Panu dostarczyć lub wysłać @. Co do potrzeby zwołania Komisji to uważam, że nie ma 

takiej potrzeby. Pracuje inspektor nadzoru, który ma wszelkie uprawnienia i umiejętności 

dotyczące tego, aby nadzorować proces budowy. Deklaruje, że z początkiem roku będzie 

spotkanie z inspektorem i wykonawcą budowy, aby określić ta sprawę i zabezpieczyć 

odpowiednio. Jednocześnie jasno i czytelnie skierować odpowiedzi na zapytania miejsc, gdzie 

były wycinane drzewa na ścieżce i gdzie był wzmacniany teren. 

Odpowiedź Zastępcy Burmistrza Pana Roberta Zborowskiego w sprawie konkursu na 

stanowisko do Biura Rady. Z informacji, które otrzymałem od kandydatki. Od 17-18 stycznia 

jest gotowa do podjęcia pracy. 

Odpowiadając Radnej Pani Edycie Johannssen odnośnie foli rolniczych: wstyd 

 i przepraszam.  

Odnośnie wilków. Było podejmowane wiele trudnych działań. Nastąpiła później seria 

niefortunnych zdarzeń, które trudno wytłumaczyć. Tak, nie przekazano informacji i nie 

dokonano odstrzałów. Nie było w tym żadnej złośliwości i forteli. Były działania nie zależne 

od Burmistrza Barwic. Będziemy podejmowali działania w zabezpieczeniu stad przed wilkami 

i rysiami. 

Odpowiadając Radnej Pani Małgorzacie Zaborowskiej; robimy wszystko, aby 

mieszkańcy naszej Gminy byli zabezpieczeni podstawowa opieką zdrowotną. Brak  

jest chętnych lekarzy i pielęgniarek do pracy. Szukajmy wspólnie lekarzy. Robimy wszystko, 

aby ten stan poprawić. 

Odpowiadając Radnemu Panu Adamowi Sobolewskiemu odnoście Przedszkola ,,Happy 

Land’ Spotkałem się z Panią właścicielką przedszkola i zaproponowałem wycofanie pozwu, 

abyśmy usiedli i porozmawiali bez sadowego rozwiązania problemu. Czekam na odpowiedź. 

 Odnośnie monitoringu. Na dzień dzisiejszy nie jest monitorowane. Jest awaria. 

Odpowiadając Przewodniczącemu Rady Miejskiej Panu Piotrowi Małek odnośnie ulic. 

Jutro przez Pana Kierownika będzie to wyjaśniane, aby w tym zakresie poprawić. Niebawem 

będzie to naprawione. Jeżeli będzie monitoring to zamontujemy również tablice informujące, 

że miasto jest monitorowane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył temat statutu, o którym mówiła Radna Pani 

Edyta Johannssen. Panie Burmistrzu jestem tez członkiem tej Komisji i proszę o udzielenie 

odpowiedzi. 
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Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: statut i działania nad nim trwają zbyt 

długo, czekamy na heraldykę. Był pomysł Pana Mecenasa by najpierw przyjąć statut a później 

załączyć w formie heraldycznej. Komisja heraldyczna jeszcze się nie wypowiedziała w tym 

temacie. Jeżeli nie będzie przeszkód byłbym za tym, aby uchwalić statut. Zależy to od Komisji, 

bo nie zakończyła jeszcze i nie mam takiej informacji. Po nowym roku ponaglę Komisję, aby 

zakończyła odpowiednim wnioskiem. Moja propozycja jest taka, aby uchwalić statut  

a załącznik graficzny w późniejszym terminie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Małek odniósł się do statutu. Jestem członkiem 

tej Komisji. Nie mam kompetencji przewodniczącego zespołu pracującego nad statutem. Pismo 

powinno wyjść od całego zespołu do Pana Burmistrza. Ewentualnie osobą kompetentną 

scalenia tego statutu i wysłania tego pisma jest Pani Sekretarz. Składam wniosek do Pana 

Burmistrza, aby wszyscy członkowie Komisji pracujący nad tym statutem otrzymali pełną  

i konkretną informację na temat działań podjętych przez Panią Przewodniczącą Komisji 

odnośnie całej heraldyki.  

 

Pytanie uzupełniające Radnego Pana Adama Sobolewskiego: czy są w posiadaniu 

gminy foto pułapki i czy są wykorzystywane na placu budowy. 

Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski: tak są i nie są wykorzystywane na placu 

budowy.  

 

Ad. 13 Informacje Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Małek poinformował, że od dnia 24 listopada  

do 28 grudnia 2022 roku wpłynęło do Biura Rady 33 pisma. Wykaz pism Radni dostali na 

adresy mailowe. Z każdym pismem można się zapoznać w Biurze Rady. Jeżeli chodzi o sesję 

budżetową to będziecie Państwo poinformowani, przypominam, że materiały dot. sesji 

opublikowane są na 10 dni przed sesją. Korzystając z okazji chciałbym Państwu wszystkim 

podziękować za miniony rok 2022, za współpracę, merytorykę, pewne tematy i działania 

podejmowane na sesjach i komisjach. Jeżeli kogoś z Państwa uraziłem swoja wypowiedzią to 

przepraszam. Życzę Państwu dużo zdrowia, siły w Nowym Roku, abyśmy dalej mogli 

pracować wspólnie jako rada dla lokalnej społeczności. 

Zastępca Burmistrza Pan Robert Zborowski chciałbym wszystkim mieszkańcom, którzy 

na słuchają życzyć dużo zdrowia, siły i wytrwałości na rok 2023. Abyśmy się szanowali. 

Wszystkim radnym, wszystkim podmiotom, które z nami współpracują, wszystkim 

wykonawcom, służbą, jednostką składam życzenia spokojnego, szczęśliwego 2023 roku,  

w imieniu swoim i wszystkich pracowników urzędu. Wszystkim radnym za ten rok dziękuję  

a za błędy przepraszam. Niech rok 2023 będzie lepszym od poprzedniego. 

Ad.  14.  Zamknięcie sesji 

Pan Piotr Małek Przewodniczący Rady Miejskiej w Barwicach zamknął obrady  

LIII Sesji Rady Miejskiej w Barwicach.  
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Załączniki do protokołu:  

1. Lista obecności. 

2. Wyniki głosowań dotyczące podjęcia uchwały w sprawach: 

a) przyjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

   (sołectwo Przybkowo). 

b) przyjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

   (sołectwo Nowe Koprzywno). 

c) przyjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

   (sołectwo Ostropole). 

d) przyjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

   (sołectwo Jeziorki). 

e) przyjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

   (sołectwo Chłopowo). 

f) przyjęcie uchwały sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Barwicach  

na   2023 rok. 

g) przyjęcie uchwały sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w 

Barwicach. 

h) przyjęcie uchwały sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Barwice na lata 2023-2025. 

i) przyjęcie uchwały sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Barwice na 

rok 2023. 

j) przyjęcie uchwały sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Barwice na lata 2022 - 2032. 

k) przyjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez 

obowiązku dopłat. 

l) przyjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ( nr działki 

244/2 obręb Ostrowąsy). 

m) przyjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ( działka 

19/24 o pow. 0,2667ha Barwice 03) 

n) przyjęcie uchwały sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z cmentarzy 

komunalnych usytuowanych na terenie Gminy Barwice oraz powierzenia kompetencji 

Burmistrzowi Barwic do ustalania opłat za korzystanie z cmentarzy i urządzeń 

cmentarnych na terenie Gminy Barwice. 

o) przyjęcie uchwały sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/417/2022 Rady Miejskiej w 

Barwicach z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz innych składników 

wynagrodzenia. 

u) przyjęcie uchwały sprawie zmian w budżecie Gminy Barwice na 2022 rok. 

p) głosowanie dotyczące podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Barwice na lata 2022 – 2032 wraz z uwzględnioną 

autopoprawką. 
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3. głosowanie w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty oraz stawki tej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

4. głosowanie w sprawie zmiany w § 8 ust.3 Likwidacja miejsca pochówku jest poprzedzona 

informacją umieszczoną na miejscu pochówku i tablicy informacyjnej na cmentarzu  

z 3 miesięcy na 12 miesięcy przed terminem likwidacji. 

5. głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Barwice na lata 2022 – 2032. 

 

 

Protokół sporządzono dnia 12.01.2023 r.                                     

Protokołowała: Justyna Lorkiewicz 

 

 

 

 

Protokół zatwierdzono dnia 19.01.2023 r. 

Zatwierdził: Przewodniczący Rady Piotr Małek 


